

**INFORMATION ON THE WORLD
MALARIA SITUATION**

January-December 1975

A summary of the global malaria situation including tabulated information by country, a map of the world indicating the status as of December 1975 as well as information on those originally malarious countries which have reported malaria free areas during 1975 were published in the Weekly Epidemiological Record No. 3 of 21 January 1977. The semestrial follow-up of registration of malaria eradication was published in the Weekly Epidemiological Record No. 5 of 4 February. The present issue contains data on countries reporting induced and imported cases by country of origin and by species of plasmodium as well as information on the status of susceptibility/resistance of P. falciparum to 4-aminoquinolines.

Those readers particularly interested in this subject may obtain reprints consolidating the above-mentioned malaria information from the Division of Malaria and Parasitic Diseases.

**INFORMATION SUR LA SITUATION
MONDIALE DU PALUDISME**

Janvier-décembre 1975

Il a été publié dans le Relevé épidémiologique hebdomadaire N° 3 du 21 janvier 1977 un résumé de la situation mondiale du paludisme, accompagné de tableaux où sont présentés des renseignements pour chaque pays, une carte du monde indiquant quelle était la situation en décembre 1975 et des renseignements sur les pays primitivement impaludés qui ont notifié des zones sans paludisme en 1975. Dans le N° 5 du 4 février du Relevé épidémiologique hebdomadaire, il a été publié un état semestriel de l'enregistrement de l'éradication du paludisme. Dans ce numéro, on trouvera des informations sur les pays ayant notifié des cas de paludisme provoqués et des cas importés et les données indiquant le pays d'origine de l'infection et l'espèce de plasmodium responsable. Sont également présentés des renseignements sur l'état de sensibilité/résistance de P. falciparum aux amino-4 quinoléines.

Les lecteurs qui s'intéressent tout particulièrement à ces questions peuvent demander à la Division du Paludisme et autres Maladies parasitaires des tirés à part où sont rassemblées toutes les informations mentionnées ci-dessus.